
 

 

 

 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 5. OKTOBER 2020 

 

På grunn av korona-situasjonen hadde styret valgt å gå ut med innbydelse og påmelding til dette 

møtet, Det var ialt påmeldt 20 medlemmer innen fristen, I tillegg var det 2 som skulle stå for 

underholdningen som var musikk og sang. 

 

I styrelederens fravar var det nestleder Brigt som ønsket velkommen og presenterte de 2 gjestene; 

Frank og John Erik som på kort varsel hadde tatt over for den som vi opprinnelig hadde avtale. 

 

De ga oss en time med piano og gitarspill pluss gjenhør med en god del gamle sanger. Vi kan nevne: 

«Helse heim til gamlelandet», Bergenssanger, litt dansk og svensk, samt noen sanger av Arne 

Bendiksen. De avsluttet med «Oppstemten» av Erling Johannesen. 

 

Folk koste seg og sang med. 

 

Brigt informerte om situasjonen som inntrådte i mars der det ble gitt beskjed fra sentralt hold om at 

alle møter skulle utsettes/avlyses. Han kom også den pågående vervekampagnen for nye 

medlemmer i foreningen vår. Turene som i år ble avlyst og at det fortsatt er usikkert om det kan 

arrangers turer i 2021. 

 

Styremøtene startet opp igjen i slutten av mai måned, spørsmåler framover er om og hvordan vi skal 

arrangere medlemsmøter og f eks julemøte som foreløpig er planlagt til 3. desember. 

Styret har også diskutert kurs i bruk av smarttelefon og nettbrett hvis det viser seg å være interesse 

for dette. 

Når det gjelder turer i 2021 avventer vi situasjonen framover. 

 

Det ble ikke «åresalg», men styret hadde besluttet å trekke 5 gevinster på inngangsbilletten. 

 

Møtet ble noe kortere en vanlig og ble avsluttet kl 1400. 


